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Fractie CDA 
T.a.v. de heer J.M. Schipper 
 

 

Geachte heer Schipper, 
 
Op 10 april 2019 ontvingen wij uw brief waarin u namens de fractie van het CDA op 
grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad vragen stelt 
naar aanleiding van het proces rondom de afhandeling van bezwaarschriften.   
 
Raadsvragen 

1) Heeft u sinds september 2017 onderzoek gedaan naar de tevredenheid van 
bezwaarmakers over de gevolgde procedure? 

2) Kunt u aangeven welke vraagstelling u precies aan de bezwaarmakers hebt 
voorgelegd? 

3) Kunt u aangeven wanneer u voornemens bent de resultaten van het onderzoek 
met de raad te delen? 

4) Heeft u de afgelopen periode zelf ook van burgers vernomen dat ze ontevre-
den zijn over de rol van de wethouder als voorzitter van Commissie Bezwaar-
schriften? 

5) Kunt u zich voorstellen dat er burgers zijn die stellen dat hier sprake is van be-
langenverstrengeling? 

6) Bent u nog altijd van mening dat dit een juiste, transparante en heldere proce-
dure is die vertrouwen geeft en recht doet aan alle inwoners van de gemeente 
Barneveld? 

7) Vindt u het niet vreemd dat u de enige in heel Nederland bent die de procedure 
zo heeft ingericht dat een wethouder als onderdeel van het college tevens de 
rol van voorzitter in de Commissie Bezwaarschriften heeft? 

 
Reactie college 
Op 2 april jl. heeft het college kennis genomen van de resultaten van het onderzoek 
over de tevredenheid van bezwaarmakers rondom de procedure m.b.t. de afhandeling 
van hun bezwaarschrift. Daarnaast heeft ze ingestemd met het voorstel om het oplos-
singsgericht werken verder uit te bouwen. Tot slot heeft ze besloten om het aangeno-
men voorstel inclusief de bijlagen ter kennisname aan de gemeenteraad te sturen. Nu 
u als raadslid inmiddels geïnformeerd bent over dit onderwerp, vertrouwen we er op dat 
het niet meer nodig is om bovenstaande raadsvragen apart te beantwoorden. Mocht u 
van mening zijn dat het besluit en de bijlagen onvoldoende antwoord geven op de door 
u gestelde vragen dan vernemen wij dit graag van u.      
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris  burgemeester 


